
Z á p i s 
z jednání kolegia rektora konaného dne 8. 10. 2018 

 
Přítomni: prof. Oslzlý, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Medek, MgA. Mareček, Ph.D., 
MgA. Petr, prof. Petráš, doc. Spilka, Mgr. Svobodová, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Ing. 
Vondráčková  
Omluveni: prof. Macková 
Host: doc. Goliášová, doc. Šilerová 
 
Rektor předal dekret nově jmenovanému docentovi: Mgr.  Juraji Bartošovi v oboru 
„hudební umění“ s účinností od 1. října 2018. 

1. Informace rektora: 
 Vysazení stromu v akci 100 lip pro republiku – úspěšně proběhlo 1. 10. 2018, rektor 

poděkoval fakultám za spolupráci.   
 Slavnostní zahájení akademického roku a zasedání Pléna ČKR – proběhlo 4. - 5. 10. 

2018 v Olomouci - rektor seznámil Kolegium s usnesením a doplnil podrobnější 
informace o jeho jednání.  Usnesení 147. Pléna ČKR v příloze. 

 ČD Chramostové – UR JAMU vyslovila per rollam většinový souhlas, aby byl z důvodu 
její dlouhodobé hospitalizace předán paní Vlastě Chramostové Čestný doktorát 
mimořádnou formou v soukromí sanatoria pro nemocné seniory. Ustavena byla 
menší pracovní skupina, jejíž schůzka byla dohodnuta na středu 10. 10. ve 13 hod. 
v pracovně rektora. 

 Termín zasedání UR JAMU – byl navržen pátek 9. 11. v 11 hod. v Divadle na Orlí.  
 Zasedání AS JAMU – dnes v 16 hod. na DF, bude projednán Plán realizace 

Strategického záměru JAMU pro rok 2019, Institucionální program JAMU pro rok 2019 
– 2020 a Sebehodnotící zpráva a záměr rektora jmenovat nového člena UR JAMU. Za 
vedení se zúčastní rektor, kvestorka, pror. Medek.  

2. Informace kvestorky: 
 AS JAMU – doplnila informace o projednávaných materiálech a o vyhlášení 

doplňujících voleb studentských členů AS JAMU za HF, které se poprvé odehrají 
elektronickou cestou.  

 Výzva k podání žádosti o poskytnutí dotace pro digitalizace veřejného vysokého 
školství – pro JAMU se jedná o 1.074 tis. Kč, projekt by zahrnoval i Elektronickou 
pečeť a celou problematiku eIDAS. Otázky digitalizace studentských mobilit - schůzka 
se zahraničním oddělením fakult se koná ve čtvrtek 11. 10. v 9:30 hod. 

 Stavební práce – konec rekonstrukce Marty k 6. 10., zahájen zkušební provoz. Na HF 
končí výměna klimatizační jednotky.  

 Výběrové řízení – na místo ředitelky kolejí Astorka byla vybrána Bc. Hájková, která 
nastupuje od 1. 1. 2019. 

 EDS pro nové období – schválena dokumentace programu Rozvoj a obnova materiálně 
technické základny VVŠ.  U končícího EDS proběhlo jednání se zástupci DF.  



 Studijní agenda – v návaznosti na účinnost nového SZŘ je třeba probrat na fakultách 
problematiku zapisování studentů do vyšších ročníků v řádném termínu do 12.10. 

3. HF – děkan informoval o slavnostním zahájení Akademického roku 1. 10. a imatrikulaci dne 
5. 10. V termínu od 9. 10. – 5. 12. bude probíhat 21. ročník mezinárodního hudebního 
festivalu Setkávání nové hudby Plus.   

4. DF – děkan informoval o studentském průvodu městem, který zahájil Akademický rok a o 
premiéře Hamlet a tma, která se koná v divadle Marta 11. 10. 2018. 

5. Prezentace web. stránek JAMUj: doc. Goliášová s doc. Šilerovou představily kolegiu nový 
web určený zájemcům o studium na HF JAMU, který vznikl ve spolupráci s proděkanky 
Goliášové, doc. Šilerové a katedry Hudební produkce a podíleli se na něm pedagogové 
i studenti všech kateder HF. Příprava projektu trval 1,5 roku. Rektor vysoce ocenil tuto 
iniciativu HF a KR odsouhlasilo užívání tohoto webu, představen bude na veletrzích 
Academia a Gaudeamus.  

6. Informace doc. Spilky: pokračování přípravy nad novým vizuálním stylem JAMU. DF 
nesouhlasí s navrhnutou červenou barvou a žádá, aby další příprava byla podmíněna 
projednáním možné změny s agenturou, která návrhy loga vytvořila. Stále je otevřená 
diskuse ohledně podoby loga divadel JAMU – Marta a Divadlo na Orlí.   

7. Informace prof. Medka:  
 Kompenzace nízkého podílu 4UVŠ na institucionální podpoře vědy – návrh 

systémového řešení byl předán nám. Dolečkovi. 
 CRP 2019 – Festivaly budou pokračovat, Internacionalizace je v řešení s AVU, 

Doktorská studia, Quadriennale se přidá k projektu Festivaly.  
8. Informace prorektora Hlavici: 
 Studentská grantová soutěž - připravovaná aktualizace směrnice o Studentské 

grantové soutěži (specifický výzkum) a vyhlášení soutěže na příští rok bude nově 
potřeba učinit do 15. 11. – upozornění pro děkany.  

 Probíhající CRP „doktorandi“ – v následujícím týdnu budou rozeslány dotazníky 
absolventům doktorského studia a v prosinci (11. nebo 12.) proběhne v Praze 
sympozium doktorských studií UVŠ, kterého by se měli zúčastnit proděkani, 
předsedové oborových rad a vybraní školitelé a případně i studenti. Měli by být 
přítomni zástupci všech 4 UVŠ, ale zřejmě i MŠMT. V příštím roce je plánováno 
pokračování CRP a proděkani mají za úkol specifikovat aktivity na fakultách. 

9. Vnější vztahy (Mgr. Mareček):  
 Výjezdní zasedání v Plzni ohledně CRP v termínu od 11. -12. 11. 2018. 
 Medializace úmrtí čestného doktora JAMU, britského muzikologa Johna Tyrrella.   
 Medializace Koncertu laureátů na HF – Pavel Zemen.  
 Medializace premiér v divadle DnO Zítra to spustíme 18. 10. a v Martě Hamlet a tma 

dne 11. 10. 2018. 
10. DnO: ředitel informoval o pronájmu DnO pro Regionální hospodářskou komoru dne 29. 

11. 2018. 
 
 



11. Průběžné hodnocení CRP 2018: 
• CRP Lidské zdroje – gestoři se průběžně zabývají jednotlivými oblastmi zájmu, jsou 

organizovány odborné přednášky a zpracováván materiál pro využití zapojených škol; 
finanční prostředky jsou průběžně čerpány. 

•    CRP Internacionalizace - uskutečnily se všechny aktivity 1. pol. roku a hlavní část bude 
na podzim v souvislosti s festivalem SNHP 2018. 

•    CRP Festivaly – aktivity jsou realizovány dle plánu a finanční prostředky z většiny 
vyčerpány na obou fakultách. 

•    CRP Celostátní portál o VŠ – JAMU se průběžně zapojuje do administrace webu 
Universitas, aktivity probíhají podle plánu. 

•    CRP Doktorandi – aktivity jsou průběžně plněny, aktivity spojené s čerpáním 
finančních prostředků budou ve většině realizovány na podzim. 

•    Projekt C10 Spolupráce při přípravě studijních IS na novou strukturu studia a 
technické řešení meziuniverzitní prostupnosti studia 
Celkové náklady 300 tis. NIV. 

Zatím čerpáno na služby 55.902,-. Mzdové prostředky ve výši 134.000 budou čerpány 
v měsících 10-11/2018. zbylá část 110.098 je určena na úpravy IS do konce roku 2018. 

• Projekt C4 Synergie technologického rozvoje a implementace nové legislativy v roce 
2018 
Celkové náklady 520 tis. INV a 80 tis. NIV.  

Čerpáno 520 tis. INV, INV jsou tak vyčerpány na dokončení upgrade SAP a nové 
licence pro SAP. 

Z NIV bylo vyčerpáno na rozvoj SAP zatím 36 tis. Zbylá část bude použita do konce 
roku na služby pro rozvoj SAP. 

• Projekt C11 Komplexní řešení ochrany osobních údajů v prostředí vysokých škol 
Celkové náklady 300 tis.  NIV. Zatím nečerpáno, předpokládané čerpání 201 tis. na 
mzdové prostředky 10-12/2018 v souvislosti s ustanovením pověřence JAMU na GDPR, 
a souvisejících činností na JAMU, pracovníky JAMU. 

NIV 99 tis. Je určeno na platbu za úpravy IS v souvislosti s úpravami pro GDPR. 

 
 

Příští kolegium rektora se koná dne 22. 10. 2018 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 
 
Zapsala: Mgr. Dozbabová          verifikoval: prof. Oslzlý 
 



Usnesení 

147. zasedání Pléna České konference rektorů 
 

Olomouc, 5. 10. 2018 

 

Plénum České konference rektorů (ČKR) přijalo na svém 147. zasedání následující usnesení:  

 

1. ČKR vítá navýšení příspěvku v návrhu státního rozpočtu na činnost vysokých škol na rok 2019 

a další navýšení prostředků v rámci střednědobého plánu státního rozpočtu. 

 

2. ČKR je silně znepokojena stavem Metodiky 2017+ pro hodnocení výzkumu, vývoje a inovací. 

ČKR konstatuje, že hodnocení výzkumu realizované Úřadem vlády (Moduly 1 a 2) nelze 

akceptovat. Modul 1 zatím neposkytuje validní výsledky a Modul 2 rovněž vykazuje zásadní 

nedostatky. ČKR žádá, aby Rada pro výzkum, vývoj a inovace při změnách pravidel hodnocení 

výzkumu iniciovala jednání s reprezentacemi vysokých škol. ČKR trvá na realizaci Modulu 1 a 

Modulu 2 podle návrhu vypracovaného ČKR. Návrh věcného dopracování Metodiky 2017+ 

předložený Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy (Moduly 3-5) ČKR vítá, avšak je 

třeba jej dopracovat po diskusi se zástupci ČKR a Rady vysokých škol. 

 

3. ČKR doporučuje Radě pro výzkum, vývoj a inovace, aby připravované programy pro podporu 

VaVaI byly předem projednány za účasti všech relevantních subjektů – vysoké školy, Akademie 

věd ČR a subjekty výzkumné a průmyslové sféry. 

 

4. ČKR podporuje záměr Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy být v následujícím 

programovém období řídicím orgánem pro oblast vzdělávání a výzkumu. 

 

5. ČKR apeluje na Národní akreditační úřad pro vysoké školství, aby sjednotil metodiku 

hodnocení v celém segmentu vysokých škol a dodržoval termíny dané zákonem při vyřizování 

žádostí o akreditace. 

 

6. ČKR schválila znění Společného prohlášení České konference rektorů a Slovenské rektorské 

konference k 100. výročí založení Československé republiky. 

 

7. Rektoři dvou soukromých vysokých škol (University of New York in Prague, s.r.o., a Vysoká 

škola sociálně správní, z.ú.) nezískali v tajném hlasování Pléna ČKR pro své možné členství 

v ČKR, o něž požádali, dostatečný počet hlasů.  

 

  

V Olomouci dne 5. října 2018 

 

    Za Českou konferenci rektorů 

 

  Prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA 

           předseda 
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